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PH-10832/2012. 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült: Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. június 28-án (csütörtökön) 

9.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kis Tamás, Kozma Tamás, Deli Miklós, Szedlák Szabolcs, Krusper Éva 

képviselők                       

                      Csáki Zsigmond polgármester 

           Balázs Ferenc alpolgármester 

            dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

            Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

                       Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

                       Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

                       Sveiczer Sándor tanácsnok  

                       Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

Dr. Balázs Éva irodavezető 

Domján Róbert, Ecsegi Gábor csoportvezető 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Mengyi Norbert HVNOI gazdasági vezető 

Rózsa Sándor HVNOI igazgatója 

dr. Gortva János bizottsági tag 

Erdészné Turcsányi Katalin HVMKI igazgatója 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő.  Az ülés határozatképes. A Képviselő-testület a mai napon nyílt ülés 

keretében hét napirendi pontot tárgyal meg és zárt ülés keretében három napirendi pontot. A 

zárt ülésen a napirendek megtárgyalását követően szeretne a Sportcsarnokról és az 

önkormányzat pénzügyi helyzetéről is tárgyalni. Az önkormányzat pénzügyi helyzetéről a 

holnapi nap során fog egyeztetést folytatni a Belügyminisztériumba, véleménye szerint a jövő 
héten rendkívüli ülés összehívására lesz szükség.  

 

Ügyrendi hozzászólás  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Kérte, hogy a testület a zárt ülés 2. napirendi pontját: Indítvány önkormányzati ingatlanok 

elidegenítése tárgyában című indítványt nyílt ülés keretében tárgyalja. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testületet, hogy szavazzon Kis Tamás képviselő ügyrendi javaslatáról, mely 

szerint a képviselő-testület nyolc napirendi pontot tárgyaljon meg nyílt ülés keretében, és két 

napirendi pontot zárt ülés keretében. A nyílt ülés 8. napirendi pontja: Indítvány 

önkormányzati ingatlanok elidegenítése tárgyában című indítvány legyen. 

 

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a napirendi 

javaslatot. 

 

 

Napirend: 

 Nyílt ülés Beterjesztő 

1/ Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV.1.) 

önkormányzati rendelet és a Polgármesteri Hivatal Szervezeti 
és Működési Szabályzatának módosítására 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ Indítvány a közterületek nemdohányzó közterületekké 

nyilvánításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG  

Kis Tamás 

képviselő 

3/ Indítvány a tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások helyi 

szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG  

Kis Tamás 

képviselő 

4/ Indítvány a 2012/2013-as tanév indítható osztályai, csoportjai 

számáról, azok létszámáról 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Szabó Sándor 

címzetes főjegyző 

5/ Indítvány a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet alapító 

okirata módosítására 

HATÁROZAT-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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6/ Beszámoló a Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi 

Intézet tevékenységéről, működéséről 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Erdészné Turcsányi 

Katalin 

igazgató 

7/ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal önkormányzati-, és 

államigazgatási feladatainak végrehajtásáról, működéséről, 
tevékenységéről 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Szabó Sándor 

címzetes főjegyző 

8/ Indítvány önkormányzati ingatlanok elidegenítése tárgyában  

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Kozma Tamás 

képviselő 

 

Zárt ülés 

1/ Indítvány Fehér Jánosné lakbérmérséklés tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZSERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond  

polgármester 

2/ Indítvány városi kitüntetések adományozásának tárgyában 

HATÁROZAT- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Balázs Ferenc 

alpolgármester 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúan - elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

 

Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Képviselő-testület a 49/2012. (IV.25.), 50/2012. (IV.25.), 68/2012. (IV.25.), 

54/2012. (IV.25.), 61/2012. (IV.25.), 62/2012. (IV.25.), 77/2012. (V.30.), 78/2012. 

(V.30.), 82/2012. (V.30.), 83/2012. (V.30.) 58/2012. (IV.25.), 65/2012. (V.7.), 

74/2012. (V.30.) 66/2012. (V.7.), 67/2012. (V.21.), 84/2012. (V.30.) önkormányzati 

határozat végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul vette. 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

 

A két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót a testület tudomásul vette.  
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Napirend előtti hozzászólás 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok hozzászólása a jegyzőkönyvhöz csatolásra került. 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Napirendi hozzászólással készült, azonban úgy döntött, hogy még sem ismerteti hozzászólását 

a mai ülés alkalmával, hanem a Közbeszerzési Bíráló Bizottság jelentével együtt fogja 

ismertetni álláspontját. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A mai nap folyamán írásos anyagot juttatott el a Városközpont Rehabilitációs pályázat 

ügyében közreműködő ügyvéd úrnak az alábbi tartalommal. 

 

„Tisztelt Ügyvéd Úr! 

 

Tekintettel arra, hogy folyamatosan olyan állítások látnak napvilágot a városban, ami szerint 

a Közbeszerzési Bizottság tagjai nem időben vagy egyáltalán nem értesülnek a városközpont 

rehabilitációval kapcsolatos közbeszerzések eljárási cselekményeiről, azokkal kapcsolatosan 

véleményt nem fejthetnek ki, kérem állítsák össze, hogy az egyes eljárásokban az ajánlattételi 

felhívások, illetve ajánlattételi dokumentációk mikor és milyen címzettekhez kerültek 

kiküldésre, illetve a Bíráló Bizottsági ülések ezekhez viszonyított időpontja, továbbá az azokra 

érkeztek-e észrevételek. Kérem ezeket, az dokumentumok legelső verziójának összeállításától 

fogva bocsássák rendelkezésre. 

 

Mint az eljárás törvényességéért felelős ügyvédi irodát kérem, hogy a lentebb bemásolt 

tartalmú és a Bíráló Bizottság tagjai által jegyzett közlemény megjelentetésével a BB tagok 

nem szegték e meg az eljárás kezdetén vállalt titoktartási kötelezettségüket, illetve amennyiben 

igen, akkor ennek milyen következményei vannak az ajánlattevő vonatkozásában.” 

 

Elmondta, hogy 2012. június 20-án reggel Hevesen tartózkodott. Megjegyezte, hogy arra a 

kérdésre, hogy ki, hogy értelmezi az előfinanszírozást és az önerőletételét, bizonyára ez az 

anyag választ fog adni. Továbbá választ fog adni arra, hogy az előkészítés költségeit, hogyan 

lehet lehívni. Az aláírt támogatói szerződésben lehetőség van összeg lehívására, amennyiben 

a város anyagi körülményeihez képest le tudja tenni a szükséges önerőt. Nehezen tudja 

elképzelni az együttműködést pártpolitika folytatásával. Sveiczer Sándor tanácsnok úr már 

csinált az SZMK ülésből a Körzeti Iskolában párpolitikai taggyűlést, megjegyezte, hogy, azóta 

sem működik a geotermikus fűtési rendszer. Felhívta Sveiczer Sándor tanácsnok figyelmét, 

hogy a projektek létrejöttében is közre kellene működnie, nem csak az elosztásban. A 

munkahelyteremtéssel kapcsolatos kérdése pedig arra a munkahelyteremtésre irányult, 

amelyért Sveiczer Sándor tanácsnok úr tanácsnoki megbízását kapta és a bizottsági 

elnökökkel azonos tiszteletdíjat kapja. Megjegyezte, hogy erről a munkahelyteremtésről 

kapcsolatos beszámolót, jelentést nem látott még a testület, bár azt meg kell hagyni, hogy 

Sveiczer Sándor tanácsnok Heves város logóját használja a hivatalos iratokon. A Jogi és 
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Ügyrendi Bizottság ezt hogyan vélelmezi, kért-e erre engedélyt Sveiczer Sándor tanácsnok.  

Javasolta Sveiczer Sándor tanácsnoknak, hogy minden feljelentéshez, bejelentéséhez a 

szükséges iratokat csatolja. A rendőrségi jegyzőkönyvből idézet „Az ügyben megállapítást 

nyert, hogy a feljelentéshez csatolt iratok hiányosak és egy oldalúak. A feljelentő a portfólió 

kezeléséből kiemelte a veszteséges kötvény megvásárlásával kapcsolatos ügyleteket és a 

tanácsadói munkát ennek fényében értékelte.”  

  

 

 

Napirendek tárgyalása 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet és a 

Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Befogadta a Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító javaslatát. 

  

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

Az ülés megkezdése előtt kiosztásra került a Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító javaslata. A 

Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a bizottság módosító javaslatával 

együtt 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság az indítványt megtárgyalta és módosító javaslatot fogalmazott meg, 

mely javaslatot a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan támogatott. A bizottság módosító 

javaslata „Indítványozza a Képviselő-testületnek a Pénzügyi Bizottság, hogy az SZMSZ-ben 

maradjon érvényben a vagyonkezeléssel kapcsolatos jelenlegi szabályozás. Megjegyezte, hogy 

jelenlegi szabályozás szerint minősített többség szükséges a vagyonkezeléssel kapcsolatos 

döntések meghozatalához.” A másik két előterjesztést a Pénzügyi Bizottság egyhangúan 

támogatja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A Pénzügyi Bizottság módosító javaslatát befogadta. 
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Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy tavaly a hivatali SZMSZ tárgyalásakor kikerült az SZMSZ-ből a közterület- 

felügyelet, majd ennek megfelelően módosították a költségvetést is, kivették a közterület- 

felügyelet biztosítására szolgáló fedezetet. Véleménye szerint erre a szervezetre szükség van, 

ezért javasolja, hogy a közterület- felügyelet a korábbi formájának megfelelően kerüljön 

visszaállításra, azaz kerüljön újra az SZMSZ-be. A másik javaslata, hogy az ülésterembe újra 

kerüljön visszaállításra a kivetítő. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kis Tamás módosító javaslata érinti az SZMSZ-t és a költségvetési rendeletet. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Elmondta, hogy Kis Tamás módosító javaslata érinti a költségvetési rendeletet, a rendelet 

szerves részét képező létszám- és bérgazdálkodást. Át kell tekinteni, hogy a javaslat a jelenlegi 

létszámmal megvalósítható-e, vagy plusz létszám szükséges hozzá. Figyelembe kell venni, 

hogy a polgármesteri hivatal, mint a magyar közigazgatás átszervezés előtt áll, 2012. január 

1-től létrejönnek a járási hivatalok, és a jelenleg jegyzői hatáskörben lévő feladatoknak egy 

része átkerül a járásokhoz. Javasolta, hogy jogszerűen ne döntsön a mostani ülés alkalmával 

a képviselő-testület, mivel nem tud megalapozott döntést hozni, hanem a szeptemberi 

képviselő-testületig kerüljön megvizsgálásra és a szeptemberi testületi ülésre kerüljön vissza a 

képviselő-testület elé. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

El tudja fogadni Szabó Sándor címzetes főjegyző válaszát, azonban nehezményezi, hogy a 

tavalyi év során az SZMSZ tárgyalásakor szóba sem került, hogy a közterület-felügyelet 

SZMSZ-ből való kikerülése érintené a költségvetést, nyílván akkor megtakarításként jelent ez 

meg. Javasolta, hogy akkor váljon hatályossá, ha a fedezet rendelkezésre fog állni a 

költségvetésben, így már az SZMSZ-t nem kellene újratárgyalni, módosítani. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

A kivetítő tábla visszaállítását az ülésterembe támogatni tudja. A közterülettel kapcsolatos 

javaslatot úgy tartja elfogadhatónak, ha a kérdés megvizsgálását követően, szeptemberben 

visszakerül a képviselő-testület elé. Véleménye szerint is szükséges a közterület- felügyelet. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Befogadta Kis Tamás képviselő módosító javaslatát, mely szerint a kivetítő tábla kerüljön 

visszaállításra az ülésterembe. Célszerűnek tartaná, hogyha a közterület felügyelettel 

kapcsolatos javaslatról szavazna a képviselő-testület. 
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Kérte a Képviselő-testület tagjait, szavazzanak Kis Tamás képviselő módosító javaslatról, 

mely szerint a közterület- felügyelet kerüljön visszaállításra.  Kis Tamás képviselő javasolta, 

hogy a közterület- felügyelt visszaállításáról a testület döntsön, de hatályba akkor lépjen, ha 

az ehhez szükséges pénzügyi fedezet is rendelkezésre áll. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 1 nem szavazattal és 6 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 
 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, szavazzanak a Képviselő-testület Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosításáról, mely kiegészült a Pénzügyi Bizottság, a Jogi és Ügyrendi 

Bizottság és Kis Tamás képviselő módosító javaslatával. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen és 2 tartózkodás mellett a következő 

rendeletet alkotta: 

 

16/2012. (VII. 6.) önkormányzati rendelet 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet 

módosításáról a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen és 2 tartózkodás mellett a következő 

határozatot hozta: 

 

85/2012. (VI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Polgármesteri Hivatala 55/2011. (IV.27.) önkormányzati 

határozattal jóváhagyott Szervezeti és Működési Szabályzatát 

a határozat melléklete szerint módosítja. 

Határidő: 2012. június 30. 

                 jelentéstétel: 2012. szeptember 10. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

2./ napirendi pont tárgya: Indítvány a közterületek nemdohányzó közterületekké 

nyilvánításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában 

 

Beterjesztő: Kis Tamás képviselő 

 

Szóbeli kiegészítés, kérdés nem hangzott el. 
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Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 tartózkodás mellett nem 

támogatta.   

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról.   
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 1 nem szavazattal és 6 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

 

3./ napirendi pont tárgya: Indítvány a tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások helyi 

szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában 

 

Beterjesztő: Kis Tamás képviselő 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Emiatt az indítvány miatt kérte a közterület- felügyelet visszaállítását, mivel a rendelet 

betartását a közterület- felügyelők ellenőriznék. Kérte Szabó Sándor címzetes főjegyzőt, hogy 

a szeptemberi testületi ülésre készüljön a témában egy indítvány. Véleménye szerint a rendelet 

létrehozása indokolt. 

 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal támogatja. 

Megjegyezte, hogy a bizottság az elvet támogatja, és kéri a részletek kidolgozását.  
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Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslat 1-3. pontját 4 

igen szavazattal elfogadásra javasolja. A bizottság módosító javaslata szerint a határozati 

javaslat egészüljön ki 4. ponttal, mely szerint „Heves Város Önkormányzatának Képviselő-

testülete a tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások helyi szabályozásáról szóló 

önkormányzati rendeletet megalkotja, de a rendelet csak akkor lép hatályba, ha a 

költségvetésben adottak hozzá a feltételek.”A határozati javaslat mind a négy pontját a 

bizottság 4 igen szavazattal támogatta. 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

A pénzbírság alsó határát túl alacsonynak tartja. Javasolta, hogy a pénzbírság alsó határát 

módosítsák 5.000 forintra. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Krusper Éva képviselő módosító 

javaslatáról, mely szerint a pénzbírság legalacsonyabb összege 5.000 Ft legyen. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen, 2 nem szavazattal és 6 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Városfejlesztési Bizottság módosító 

javaslatáról, mely szerint a rendelet a közterület-felügyelet ismételt létrehozásának pénzügyi 

fedezete rendelkezésre állásának függvényében lépjen hatályba. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett támogatja a javaslat elfogadását. 
 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a módosításokkal kiegészült határozati 

javaslatról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan- az alábbi 

határozatot hozta: 

 

86/2012. (VI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások helyi 

szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

tárgyában benyújtott indítványt és a következő határozatot 

hozta: 
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(1) Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

rendeletet kíván alkotni a tiltott, kirívóan közösségellenes 

magatartások helyi szabályozásáról, melynek tervezetét a 

Polgármesteri Hivatal a Képviselő-testület szeptemberi soros 

ülésére készítse elő. 

(2) A rendeletben szereplő magatartásformák megnevezésére 

július 31-ig lehet javaslatot tenni Heves Város Címzetes 

Főjegyzőjénél; s ezek közül minden olyan, mely nem ütközik 

hatályos jogszabályba, beépül a tervezetbe. 

(3) Heves Város Polgármesteri Hivatala a város honlapján 

felhívást tesz közzé a tárgyban, valamint felkéri a Civil 

Kerekasztalt a javaslatainak megtételére. 

(4) A Képviselő-testület a rendelet hatálybalépéséről a 

közterület- felügyelet ismételt létrehozásának pénzügyi fedezete 

rendelkezésre állásának függvényében dönt. 

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Határidő: 2012. szeptember 20. 

 

 

 

4./ napirendi pont tárgya: Indítvány a 2012/2013-as tanév indítható osztályai, csoportjai 

számáról, azok létszámáról 

 

Beterjesztő: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

 

dr.  Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens  

 

A határozati javaslat 5. pontjához kiegészítést tett, mely szerint az Arany János úti Tagóvoda 

két csoportjában a gyermekek létszáma megnőtt. Az Arany János úti óvoda az ülés előtt 

kérelmet nyújtott be, melyben engedélyt kért a csoportok maximális létszámtól való eltérésre, 

a 4. csoport 26 főre és a 7. csoport 27 főre módosulna. 

 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az Arany János úti Tagóvodára 

vonatkozó adatokkal történő kiegészítésről.   
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal támogatta a javaslatot. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az elfogadott módosítással kiegészült 

határozati javaslat elfogadásáról.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

87/2012. (VI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete a 2012/2013-as 

tanévre/nevelési évre az indítható csoportok számát az 

alábbiak szerint határozza meg: 

 

1./ A 40 férőhelyes Bölcsőde Tagintézményben a csoportok 

száma: 3. 

 

2./ A tagóvodák esetében úgy határoz, hogy a 2012/2013-as 

nevelési évben változatlanul összesen 15 csoport működtetését 

engedélyezi: 

 

 Csoport 

Kerekerdő Tagóvoda 4 

Csoda-Vár Tagóvoda 4 

Arany J. úti Tagóvoda 7 

ÖSSZESEN 15 

 

Az elbírálás előtt álló ÉMOP pályázat előírásainak való 

megfelelés érdekében – nyertes pályázat esetén, a feltételek 

megteremtését követően fog a Csoda-Vár Tagóvoda 1 

csoporttal bővülni. 

 

3./ A Képviselő-testüket a tagiskolák esetében 41 

tanulócsoport működtetését finanszírozza. 

 

 Csoport 

Hevesi József Általános 

Tagiskola 
16 

Körzeti Általános Tagiskola 16 

Újtelepi Általános Tagiskola 9 

ÖSSZESEN 41 

 

 

4./ A napközi otthonba/tanulószobába történő felvételnél, 

betartva a közoktatási és a gyermekvédelmi törvény előírásait, 

24 csoport indítását engedélyezi. 
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Hevesi József Általános 

Tagiskola 

9 csoport 

/7 alsó,2 felső/ 

Körzeti Általános Tagiskola 
8 csoport  

/7 alsó,1 felső / 

Újtelepi Általános Tagiskola 
7 csoport 

/5 alsó,2 felső/  

ÖSSZESEN 24 

 

5./ Az alábbi intézményekben, az alábbi csoportok esetében 

engedélyezi a maximális létszámtól való eltérést: 

 

Hevesi József Általános Tagiskola: 

2. osztály  30 fő / 26 fő tanuló+3 fő BTM-s, 1 fő 

SNI-s / 

Napközi: 2. csoport 30 fő / 26 fő tanuló: 3 fő BTM-s, 1 

fő SNI-s / 

6. csoport 31 fő / 24 fő tanuló: 7 fő BTM-s/ 

7. csoport 28 fő / 23 fő tanuló: 4 fő BTM-s, 1 

fő SNI-s / 

9. csoport 40 fő / 33 fő tanuló: 4 fő BTM-s / 

(és várható még 3 fő tanuló) 

 

Körzeti Általános Tagiskola 

4.a. osztály 30 fő / 26 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 2 fő 

SNI-s / 

4.b. osztály 30 fő / 28 fő tanuló: 2 fő BTM-s / 

7.a. osztály  31 fő / 28 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 1 fő 

SNI-s / 

Napközi: 5. csoport 30 fő / 29 fő tanuló: 1 fő SNI-s / 

6. csoport 29 fő 

7. csoport 36 fő / 32 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 3 

fő SNI-s / 

8. csoport 31 fő / 27 fő tanuló: 4 fő BTM-s / 

 

Újtelepi Általános Tagiskola 

1. osztály 31 fő 

3.osztály 29 fő / 27 fő tanuló: 2 fő tanuló BTM-s/ 

4. osztály 31 fő / 29 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 1 fő 

SNI-s / 

5. osztály 32 fő / 30 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 1 fő 

SNI-s / 

6. osztály 33 fő / 31 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 1 fő 

SNI-s / 

Napközi: 1. csoport: 30 fő  

3. csoport 29 fő / 27 fő tanuló: 2 fő BTM-s / 

4. csoport 30 fő / 28 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 1 

fő SNI-s/ 

5. csoport 32 fő / 30 fő tanuló: 1 fő BTM-s, 1 

fő SNI-s / 

6. csoport 36 fő  
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Arany János úti Tagóvoda 

 4. csoport 26 fő gyermek 

 7. csoport 27 fő / 25 fő gyermek: 2 fő SNI-s/ 

 

Határidő: 2012. szeptember 1. 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

A feladat végrehajtásáért: Rózsa Sándor a HVNOI igazgatója 

        az érintett tagintézmények vezetői 

 

 

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Hevesi Városi Nevelési- Oktatási Intézet (HVNOI) 

alapító okirata módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal – egyhangúan - 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

88/2012. (VI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Heves 

Városi Nevelési- Oktatási Intézet 124/2007. (V.30.) sz. 

önkormányzati határozatával kiadott alapító okirat 

módosítását a határozat melléklete szerint jóváhagyja. 

 

Határidő: 2012. augusztus 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

   Szabó Sándor jegyző 



287 

 

6./ napirendi pont tárgya: Beszámoló a Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet 

tevékenységéről, működéséről 

 

Beterjesztő: Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a beszámolót. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet tevékenységéről és működéséről 

szóló beszámolót elfogadta. 

 

 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Beszámoló a Polgármesteri Hivatal önkormányzati- és 

államigazgatási feladatainak végrehajtásáról, működéséről, tevékenységéről 

 

Beterjesztő: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

 

Kérdések  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyzőtől megkérdezte, hogy dr. Balázs Éva irodavezető hány darab 

ügyiratot kezel, hány darab ügyiratot zárt le és hány darab ügyiratot kellett volna már 

lezárnia. Kérdésére a mai napig nem kapott választ. Érdeklődött, hogy Szabó Sándor címzetes 

főjegyző tudna-e az ülés alkalmával kérdésére válaszolni.  

Elmondta, hogy a Sportcsarnok felépítményével kapcsolatos tulajdoni lapot már többször 

kérte a hivataltól, azonban nem kapta meg.  A tegnapi nap folyamán azt a választ kapta, hogy 

nem találják a kért tulajdoni lapot. Megkérdezte, hogy, azóta már a tulajdoni lap a hivatal 

rendelkezésére áll-e. 
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dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Szívesen állnak a hivatal dolgozói a képviselők rendelkezésére, azonban a hiteles 

nyilvántartásból való tulajdonlapért az önkormányzatnak is meg kell fizetnie az eljárás 

költségét. Megjegyezte, hogy régebbi tulajdoni lappal biztos tud szolgálni a hivatal Kis Tamás 

képviselő részére. A hiteles és aktuális tulajdoni lap lekérésének az ára tudomása szerint 

1500-2000 Ft. Tájékoztatta a testületet, hogy tulajdoni lap lekéréséhez a díj megfizetése 

mellett továbbá szükséges a cél megjelölése és dokumentálása is. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Nem talált olyan jogszabályt, amely lehetővé tenné, hogy a hivatal belső anyagairól 

információval szolgáljon. Megjegyezte, hogy az adat természetesen rendelkezésére áll. 

Elmondta, hogy a kért információ nem tartozik a képviselő-testület hatáskörébe, az a hivatal 

belső anyagát képezi. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte Kis Tamás képviselőt, hogy a tulajdoni lekérésének célját jelölje meg egy kérelemben, 

mely kérelmet a tulajdoni lap lekérésekor a hivatal mellékelni fog. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja.  

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja.  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 4 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és egyhangúan tudomásul vette.  
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Kis Tamás képviselő 

 

A tegnapi nap során a tulajdoni lap hiánya miatt majdnem baklövést követtek el. Megjegyezte, 

hogy más forrásból már sikerült a tulajdoni lapot megszereznie. Nem tudta, hogy a tulajdoni 

lap lekérésének díja van, amennyiben tudta volna, inkább megfizette volna. Csodálkozott, 

hogy nem kapták meg a kért tulajdoni lapot, mivel a Sportcsarnokhoz tartozó többi terület 

tulajdoni lapjait megkapták. Megismételte, hogy a hivataltól azt a választ kapta, hogy a 

keresett tulajdoni lap nem is létezik.  

Szabó Sándor címzetes főjegyző által elmondottakat úgy értelmezte, hogy törvény nem tiltja, 

hogy a dr. Balázs Éva irodavezető ügyirataival kapcsolatos információt megossza a 

képviselő-testülettel. A bizottsági ülés alkalmával már elmondta, hogy nehezményezi a 

Költségvetési, Beruházási és Városüzemeltetési Iroda, illetve dr. Balázs Éva irodavezető 

munkáját, amiatt, hogy a képviselők gyakran utólag szereznek tudomást szerződésekről, 

amelyek befolyásolják a Sportcsarnok ügyét, illetve a képviselők a munkájukhoz szükséges 

információkat is későn kapják meg. Nehezményezte továbbá azt is, ahogy dr. Balázs Éva 

irodavezető a testületi ülések alkalmával a képviselőkhöz szól, ezért nem tudja elfogadni a 

beszámolót. Megjegyezte, hogy azonban tiszteletbe tartja azt, hogy a hivatal többi dolgozója 

tisztességes munkát végez és segíti a képviselők munkáját. Kiemelte dr. Zemlényiné Bíró Judit 

intézményi referens, Kajtár József műszaki ügyintéző és Domján Róbert csoportvezető 

munkáját. 

 Elmondta, hogy Domján Róbert csoportvezetőtől segítséget kért közmunka kapcsán. Domján 

Róbert csoportvezető ígéreteket tett árkok kitakarítására, amelyek, azóta sem történtek meg. 

Véleménye szerint a kért munkálatokat, akkor is el lehetne végezni, ha az nincs benne a 

pályázatban. Újból kérte az Költségvetési, Beruházási és Városüzemeltetési Irodától, hogy a 

megbeszélt munkálatok valósuljanak meg. 

 

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Többször egyeztetett Kis Tamás képviselővel arról, hogy a START munkában végzett 

padkanyesések milyen ütemben haladnak. Helyszínen is egyeztettek Kis Tamás képviselővel 

különböző lakossági észrevételekkel kapcsolatban. Többször elmondta, hogy a padkanyeséssel 

szépen haladnak, azonban a föld elszállításával akadnak gondjaik, mivel a szállító kisteher 

gépkocsi beszerzése körül problémák merültek fel. Elmondta, hogy a földet először a Május 1 

útról és a Dózsa György út egyik szakaszáról szállították el, még a kisteherautó beszerzése 

előtt. Hangsúlyozta, hogy be fogja tartani azt az ígéretét, mely szerint a Május 1. úton lévő 

előre egyezetett szakaszokon az árkokat helyre fogják állítani. Jelezte többször Kis Tamás 

képviselő úrnak, hogy a munkálatok ütemezésével kell haladniuk, hiszen bármikor 

ellenőrzésre kerülhet sor. Véleménye szerint erejük fölött teljesítették a kéréseket. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Elmondta, hogy az önkormányzati törvény és a Szervezeti és Működési Szabályzat sem teszi 

lehetővé, hogy a képviselők a Polgármesteri Hivatal dolgozóit egyenként értékeljék. A 

képviselő-testület egységes hivatalt hoz létre, Polgármesteri Hivatal címen, amely hivatalt a 

jegyző vezeti. Elmondta, hogy az önkormányzati törvény és a Szervezeti és Működési 

Szabályzat tartalmazza a képviselő-testület jogosítványait. A jogosítványok között nem 

található meg az, hogy a képviselő-testület személyenként értékelheti a hivatali dolgozók 

munkáját. A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal munkáját értékelheti, illetve december 
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31-ig a jegyző munkáját. Örül, hogy a helyi képviselők fordultak azért kormánymegbízotthoz, 

hogy a hivatal személyzeti munkáját átvilágítassák ebbe a választási ciklusba. Áll elébe az 

átvilágításnak, lelkiismerete tiszta. Valószínűséggel követtek el hibát, azonban az nem lehet 

súlyos.   

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Egyetért Szabó Sándor címzetes főjegyző hozzászólásával, mely szerint nincs lehetősége a 

képviselőknek, hogy személyenként értékeljék a hivatali dolgozókat. Véleménye szerint a jó 

ízlés is így kívánja. Jogosnak tartja a képviselő-testületnek azt a törekvését, hogy jobbítani, 

segíteni és kritizálni akarja a hivatal munkáját, ehhez van joga. Elmondta, hogy a 

személyenkénti értékelést azért is nem tartja célszerűnek, mivel lehetséges a képviselők 

megelégedettsége hivatali dolgozónként eltérő lenne. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Tudomása szerint a hivatal minőségbiztosítási rendszert működtet. A minőségbiztosítási 

rendszer egy jó drágán létrehozott papírgyár, amely rendet próbál tenni. Az elmúlt időszak 

eredményeként olyan helyzetbe került a képviselő-testület SZMSZ-szerűen, vagy anélkül, hogy 

adatokat kért a hivataltól és kiderült például az, hogy a Sportcsarnokot vizsgáló bizottság egy 

évig vizsgált úgy szerződéseket, hogy több szerződés hiányzott. Véleménye szerint ez 

megvezetés, és igen is lehet rendet csinálni. Vissza lehet utasítani a képviselői kritikát, vagy 

meg is lehet fontolni a város működése érdekében. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Elmondta, hogy a Sportcsarnok nagy horderejűnek számít, ezért az elmúlt egy év alatt szinte 

havonta a testület elé került valamilyen anyag ezzel kapcsolatosan. Felhívta a figyelmet, hogy 

nem egy ember miatt van akadályoztatva a Sportcsarnokkal kapcsolatos ügy. Tudomása 

szerint létrejött egy Sportcsarnokkal foglalkozó bizottság, amely az ezzel kapcsolatos 

valamennyi iratot áttekintette. Megjegyezte, hogy az iratok dr. Gortva János bizottsági tag 

irodájában voltak és most is ott vannak, a rendőrség a feljelentés alapján az irodájából vitte 

el az iratokat. Elmondta, hogy a feljelentést, amely következtében az iratok lefoglalásra 

kerültek nem a hivatal tette. A rendőrség által lefoglaltatott iratokat pótoltatták a Styl Építő 

Zrt.-vel. Ezt követően egy újabb bejelentés érkezett az adóhatóságtól, mely eredményeként 

újabb iratokat vittek el a hivataltól. Konfliktust okoz a képviselő-testület és a hivatal között az, 

hogy a képviselők elvárják a hivatali dolgozók rugalmas munkavégzését, ugyanakkor a 

szabályok betartását is. Véleménye szerint a hivatal a képviselők elvárásainak megpróbál 

eleget tenni. Megjegyezte, hogy az utóbbi időben egyik képviselő sem kísérte figyelemmel, 

hogy mi állhat a Magyar Takarékszövetkezeti Bank Sportcsarnokkal kapcsolatos magatartása 

mögött. Elmúlt fél évben a Magyar Fejlesztési Bank tárgyalásai arra irányultak, hogy ezt a 

kereskedelmi pénzintézetet a Magyar Állam megszerezze. Lehetségesnek tartja, hogy büntető 

feljelentést kell tennie az önkormányzatnak. Emlékeztette a képviselőket arra, hogy a 

Sportcsarnokkal kapcsolatos problémát kötvénykonverzióval szerette volna az önkormányzat 

megoldani, erre azonban nem volt hajlandó a Magyar Takarékszövetkezeti Bank, később 

felmondta a szerződést is. Beszámolt arról, hogy egy olyan személy, aki tulajdonosi körhöz 

tartozott, beváltotta az óvadéki kötvényt 54 %-os áron. Véleménye szerint egy szerződéses 
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viszonyban önmagának a szerződésnek az értékelése nem biztos, hogy helytálló. Megjegyezte, 

hogy a Sportcsarnok finanszírozása a Magyar Fejlesztési Banknak az állami 

garanciavállalásával jár együtt. Lehetséges, hogy néhány hét múlva nem a Magyar 

Takarékszövetkezeti Bankkal áll szembe az önkormányzat, hanem a Magyar Fejlesztési 

Bankkal, azon keresztül pedig a Magyar Állammal.  

Megjegyezte, hogy örömmel tölti el, hogy több képviselő részt vesz az anyagok előkészítésében 

és tájékozódik az anyagokról. Véleménye szerint a hivatal képviselő-testületi tagoktól 

szándékosan nem zárt el anyagokat.  

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett Heves Város Polgármesteri Hivatal önkormányzati- és államigazgatási feladatainak 

végrehajtásáról, működéséről, tevékenységéről szóló beszámolót elfogadta. 

 

 

8. napirendi pont: Indítvány önkormányzati ingatlanok elidegenítése tárgyában  

 
Beterjesztő: Kozma Tamásképviselő 

 

 

Kozma Tamás képviselő 

 

Kéri a képviselő-testületet, hogy a határozati javaslatot legyenek szívesek elfogadni. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan támogatja az előterjesztést.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal támogatja.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az ingatlanokat véleménye szerint célszerűbb lenne nyílt liciten áruba bocsátani. 

Elképzelhetőnek tartja, hogy több körössé tegyék az ingatlanok eladását, elsősorban a hevesi 

lakosokat kellene bevonni az eladásba, és, ha nincs hevesi lakos, akkor lehetne szélesebb 

körbe meghirdetni. Javasolja, hogy az 1 millió forint feletti értékű ingatlanok esetében a 

licitet közjegyző jelenlétében folytassák le. Véleménye szerint az előterjesztésben szereplő 

kikiáltási árak rendkívül alacsonyak, legalább 20-25 %-kal magasabb áron kerülnek el 
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eladásra szántók és legelők, ezért javasolja, hogy 20-25 %-kal növeljék meg az ingatlanok 

kikiáltási árát. 

   

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nyílt licit szerepel az előterjesztésben is, ezt a javaslatot befogadja. Nem tudja, hogy 

jogszabályok lehetővé teszik-e azt, hogy versenyt korlátozó feltételt fogalmazzanak meg a 

pályázati kiírásba.  A kikiáltási ár emelését illetően szkeptikus, véleménye szerint a piac fogja 

befolyásolni az ingatlanok eladási árát.  

 

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Helyi rendeleteink meghatározzák azt, hogy nyílt eljárás keretében kell lefolytatni az 

ingatlanok eladását, csak különösen indokolt esetben lehetséges zárt eljárás keretében 

lefolytatni a licitet. Megjegyezte, hogy nincs arra lehetőség, hogy kimondják az ingatlan 

eladások kapcsán a hevesi lakosok elővásárlási jogát. Közjegyzői jelenlétet jó ötletnek tartja, 

csak meg kell határozni, hogy milyen értékű ingatlan eladásnál szükséges közjegyzői jelenlét. 

Az ingatlan árak meghatározása a vagyonértékelő csoport munkája közben is éles vitát 

robbantott ki, több ötlet érkezett és a testület elé az egyeztetések eredményeként 

meghatározott árak kerültek be. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Alakszerű határozatba nem kerülhet bele a hevesi lakosok előnybehozatala, mivel azzal 

európai uniós jogszabályt sértene. Véleménye szerint a képviselő-testületnek az ingatlan 

eladásokról szóló döntésnél kell figyelembe venni. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Az elvvel egyetért. Véleménye szerint arra kellene a képviselő-testületnek törekednie, hogy a 

hevesi lakosok minél szélesebb körben tudomást szerezzenek az ingatlan eladásról. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Lakatos Tibor a Hevesi Tükör főszerkesztőjétől kapott egy levelet, melyben leírták, hogy a 

városközpont rehabilitáció kapcsán a képviselőknek lehetőséget biztosítanak nyilatkozatok 

megtételére. Felvetette, hogy esetleg az ingatlan eladások megjelenhetnének az újságban is. 

 

 

Kis Tamás képviselő  

  

Visszavonja javaslatát, hogy a hevesiek elsőbbségét kimondja a testület, mivel sikerült 

megegyezniük, hogy ezt az elvet szem előtt tartják. Javasolta, hogy az ingatlanok kikiáltási 

ára 20%-kal nőjön. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Kis Tamás módosító javaslatáról, mely 

szerint 20 %-al növelje meg a testület az ingatlanok kikiáltási árát.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 2 nem szavazattal és 5 tartózkodás 

mellett nem fogadta el a javaslatot. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

89/2012. (VI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

az ingatlanok elidegenítése tárgyában benyújtott indítványt és 

a következő határozatot hozta: 

Heves Város Önkormányzata egyetért a „B” és „C1” 

csoportokban lévő ingatlanok értékbecslésben szereplő 

összegen történő meghirdetésével. Az ingatan 

elidegenítésekből származó bevételből 1.000.000 Ft-ot 

elkülönít a további értékbecslések fedezetének biztosítására. 

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2012. június 30. 

 

 

Bejelentések 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

A Eötvös József Középiskola pillanatnyilag nem tudja rendezni az érettségi és vizsgáztatási 

díjainak kifizetését, a személyi juttatásokkal együtt a díj összesen 4,5 millió forint. Címzett 

támogatásként 1 millió forintot kapnak, de ez is csak utólag fog megérkezni. Kéri, hogy  a nem 

helyi vizsgáztatók bérét fizesse ki az önkormányzat, hiszen a város hírnevét viszik. 

 

A Gyöngyösi úton és az Erdőtelki úton lakók panasszal fordultak hozzá a sertéstelepről 

származó bűz miatt. 

 

Lakossági megkeresés érkezett hozzá, mely szerin a hivatal és a rendőrség előtti parkolóban 

legalább 1 mozgássérült parkolót létesítsenek. Véleménye szerint ennek költsége nem lehet 

jelentős, de ha szükséges szerez forrást a megvalósításhoz. 

 

Egy Rózsa utcában élő lakos kereste fel, hogy jelezze elfogadhatatlan az utcájában lévő 

szennyvízelvezetés és az útburkolat hiánya. Nem tudja, hogy milyen lépést tudnának tenni, 

erről majd Domján Róbert csoportvezetővel egyeztet. 

  



294 

 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 10.19 órakor bezárta.  

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

 

 

        Csáki Zsigmond sk.  Szabó Sándor sk. 

          polgármester címzetes főjegyző 
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Képviselő-testület 2012. június 28-i nyílt ülésének szavazási eredményei 

 

Napirend előtt: Kis Tamás napirendek tárgyalására vonatkozó módosító javaslata, mely 

szerint az „Önkormányzati ingatlanok elidegenítése tárgyában c. indtványt a testület nyílt 

ülésen tárgyalja: 
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Napirend előtt:  Szavazás a Képviselő-testület napirendjének módosítással együtt történő 

elfogadásáról 

 

 
 

 
 



297 

 

1. napirend: Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet és a Polgármesteri 
Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 

Szavazás Kis Tamás módosító javaslatáról, mely szerint a közterület- felügyelet kerüljön 

visszaállításra, a testület erről döntsön, hatályba akkor lépjen, ha az ehhez szükséges 

pénzügyi fedezet is rendelkezésre áll. 
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1. napirend: Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet és a Polgármesteri 
Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 

Szavazás a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról 
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1. napirend: Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet és a Polgármesteri 
Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 

Szavazás a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról 
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2. napirend: Indítvány a közterületek nemdohányzó közterületekké nyilvánításáról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában 
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3. napirend: Indítvány a tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások helyi szabályozásáról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában 

Szavazás Krusper Éva módosító javaslatáról, mely szerint a pénzbírság legalacsonyabb 

összege 5.000 Ft legyen. 
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3. napirend: Indítvány a tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások helyi szabályozásáról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában 

Szavazás a Városfejlesztési Bizottság módosító javaslatáról, mely szerint a Képviselő-testület 

a rendelet hatálybalépéséről a közterület felügyelet ismételt létrehozásának pénzügyi fedezete 

rendelkezésre állásának  függvényében döntsön.   
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3. napirend: Indítvány a tiltott, kirívóan közösségellenes magatartások helyi szabályozásáról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában 

Szavazás az elfogadott módosítással együtt a rendelet-tervezet előkészítéséről. 
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4. napirend: Indítvány a 2012/2013-as tanév indítható osztályai, csoportjai számáról, azok 

létszámáról 

Szavazás a határozati javaslat Arany János Tagóvodára vonatkozó adatokkal történő 

kiegészítéséről. 
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4. napirend: Indítvány a 2012/2013-as tanév indítható osztályai, csoportjai számáról, azok 

létszámáról 

Szavazás az elfogadott módosítással együtt az indítható osztályokról, csoportokról.  
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5. napirend: Indítvány a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet alapító okirata módosítására 

Szavazás az alapító okirat módosításáról. 
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6. napirend: Beszámoló a Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet 

tevékenységéről, működéséről 
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7. napirend: Beszámoló a Polgármesteri Hivatal önkormányzati-, és államigazgatási 

feladatainak végrehajtásáról, működéséről, tevékenységéről 
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8. napirend: Indítvány önkormányzati ingatlanok elidegenítése tárgyában  

Szavazás Kis Tamás módosító javaslatáról, mely szerint 20 %-al emelje meg a testület az 

ingatlanok kikiáltási árát 
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8. napirend: Indítvány önkormányzati ingatlanok elidegenítése tárgyában  

Szavazás az ingatlanok elidegenítéséhez azok értékéről.  

 

 
 

 


